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Korsager Skole  
 
Der er mad kl 16.30 
  

Mødeindkaldelse Dato: onsdag 26.03.25 Tid: 17.00-19.00 

Mødested Mødelokalet 

Medbring Godt humør  

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Peder Dannenberg, Idahella Hyldgaard Bacher, Forperson Rune 
Sandvik , Morten Holm Bundgaard, Marie Rønn, Næstforperson 
Mia Lundkvist Zanchetta, Martin Skou  
 
Julius Lundberg (medarbejder – TR skolen) 
Frederik Scheffel (medarbejder – TR Nordlyset) 
 
 Elever  Huda Zahra  

Tilstede:  Peter, Majbritt, Julius, Anders, Marie Louise, Marie Rønn, Mia, 
Sofie, Peder, Rune, Morten, Huda 

Afbud: Astrid Willemoes, Idahella Hyldgaard Bacher, Sofie Khajuria, 
Inna Bergstrøm, Frederik 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Anders Arnfred 

Indbudte  Suppleanter: 
Hristina Papaconstantinou, Sofie Khajuria, Astrid Willemoes, 
Inna Bergstrøm 
Peter Aksten (skoleleder), Sofie Normann Pedersen (KKFO-
leder), Anders Arnfred (afdelingsleder - indskolingen), Emilie 
Klubien (afdelingsleder – mellemtrin),  
Marie Louise Færing (Souschef – udskolingen) 
 

Kopi til 
 

 
1.  

Kl. 17.00 

Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Godkendelse af mødeleder og ordstyrer 

Ordstyrer  

Referat og mødeleder  
2.  Nyt fra elevrådet: 

  

Referat: Elevrådet er i gang med at lave et forløb, hvor de inviterer 9 andre 
skoler for at tale om børnefællesskaber. 

Eleverne har i nogle situationer oplevet arbejdsuro fra 
helhedsrenoveringen. Det er svært at ændre på, da der har været en 
forsinkelse i byggeriet. 
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3.  Udtrædelse af bestyrelsen 
 
Hristina Papaconstantinou ønsker at fratræde som suppleant  
Ledelsen anbefaler at ønsket imødekommes  
 

Referat: Skolebestyrelsen godkender dette. 

 
4 Fra Skoleplan 2025 

Vi ønsker at eleverne har tid til roligt at kunne spise sin frokost 

Derfor har vi tilsyn i alle frokostpauser, hvor der til hver klasse er en 
lærer der har tilsynet. For at kunne nå dertil har vi denne plan. 

Fra 2025 indføres frokosttilsyn på 7. årgang, her bortfalder 
udgangstilladelsen 

Foråret 2026 diskuteres det om vi går videre med 8. og 9. årgang 

 

Ledelsen foreslår derfor, at fra 01.08.25 er det kun 8.-9. årgang der 
har udgangstilladelse. 

 

 
Referat: Skolebestyrelsen beslutter at give elevrådet mulighed for at tale om 

emnet, så de kan byde ind med deres holdning på næste 
skolebestyrelsesmøde.  

5 Lektier 
 
Bestyrelsen har ønsket at have en drøftelse af lektier 
Ledelsen starter med at fortælle hvad lovgivningen i ”Folkeskolens 
kvalitetsprogram” 
 
 

Referat: Skolebestyrelsen drøfter lektier bl.a. i lyset af at der ikke længere er 
lektietimer i skolen med folkeskolens kvalitetsprogram.  
 
Skolebestyrelsen beslutter at indskolingen, mellemtrin og 
udskolingsafdelingerne skal drøfte emnet lektier på afdelingsmøder. 
Resultatet af disse drøftelser skal med til et møde for 
skolebestyrelsen og trivsels/kontaktforældrene ultimo 2025 / start 
2026. 

6 
 

Opsamling på mødet med trivselsforældrene  
Hvilke eftertanker har dette mødet givet os 
 

Referat af 
beslutningen
: 

Årgangsvist har der været forskellige oplevelser af mødet. 
Samlet blev det taget godt imod at have muligheden for at udveksle 
erfaringer. 
På punktet blev der diskuteret flere ting. Bl.a. blev der givet udtryk 
for et ønske om en stærkere guidning til forældrene omkring et 
muligt årshjul for trivselsarrangementer allerede fra 
børnehaveklasserne. 



VELKOMMEN I SKOLEBESTYRELSEN - BILAG 1 3 
 

7 Opsamling på det områdevise bestyrelsesmøde om trivsel 
Idahella og Inna giver et kort referat fra mødet og de tanker der blev 
sat i gang 
 
Idahella og Inna har måtte melde afbud  og anmoder om at punktet 
flyttes til næste møde. 

Referat af 
beslutningen
: 

Flyttes til næste møde 

8 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kommende høring om grunddistrikter 
 
Ledelsen forventer at vi på næste møde har en høring om 
grunddistrikter da skolen er presset på kapacitet i indskolingen 
 
Efter dagsorden er udsendt, er elevprognosen landet. 
 
 

 
 
På baggrund af denne prognose forventer ledelsen IKKE at der bliver 
lavet distriktsændringer 
 

Referat af 
beslutningen
: 

Skolebestyrelsen orienteres om dette. 

9 Punkter til kommende møder:  

 
Orientering  
Tirsdag 29.04.25 
Eventuel brug af karakterer på 6.-7. årgang 
Projektopgaven på 9. årgang 
 

Referat af 
beslutningen
: 

Skolebestyrelsen anmodes om at forberede sig grundigt på 
punkterne, da de har væsentlig fremadrettet betydning. 

10 Planlægning af næste skoleår 
 
Timefordeling 
Der er taget hensyn til ny lovgivning, stor kommunal indsats 
(Mangfoldige Børnefællesskaber) og vores renovering. 
 

timefordelingsplan 
2025 korsager 17.02.25.pdf 
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Referat af 
beslutningen
: 

I forbindelse med folkeskolenskvalitetsprogram vil der være nogle 
ændringer i timetal på forskellige afdelinger fra næste skoleår. 
Bl.a rykkes der en del i fordelingen af timer i tysk/fransk og engelsk. 
Overordnet set får engelsk lidt færre timer i løbet af skoletiden og 
tysk/fransk får flere timer.  
Idræt får lidt færre lektioner på 7., 8. og 9. årgang, da det ikke længere 
er et eksamensfag. 
Derudover vil der være nogle ændringer i rammerne for skolens 
valgfag. Der overvejes bl.a. friluftsliv, biodiversitet, e-sport, 
forskønnelse af skolen. 
 
Endelig vil der fra kommende skoleår komme væsentlig flere 
ressourcer til børnehaveklassen, 1. klasse og 2. klasse således at der 
bliver endnu flere lektioner med to voksne i rummet. 

 

 
 
Orienteringspunkter  

11 Fra Nordlyset og skolen (medarbejdere) 
 

Referat Nordlys:  

Der er fuld gang i det store talentshow, som i år bliver afholdt 
over 2. dage.  

Derudover er der fuld gang i at forberede modtagelsen af 
majbørn.  

Skolen: 

Orientering om artikelserie i Berlingske om vold i Københavnske 
skoler 

HHR er forsinket,  der er byggemøde 04.04.25 hvor vi håber at få 
en ny tidsplan 

12 Nyt fra Forældrerådet  
 

Referat  

 Fra skolens daglige ledelse og KKFO, herunder klagesager: 

Sager vedr. enkeltpersoner (elevrepræsentanter deltager ikke, 
der tages ikke referat). 

Der blev nævnt 2 sager 

 
 
Punkter til kommentering 

13 Eventuelt   
  
Punkter til kommende møder:  

 
April - Tirsdag 29.04.25 
Eventuel brug af karakterer på 6.-7. årgang 
Projektopgaven på 9. årgang 
Frokostpauser 7. årgang 
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Opsamling på det områdevise bestyrelsesmøde om trivsel 
 
 
Maj - Onsdag 21.05.25 
Juniormesterlære 
 
Juni - Tirsdag 17.06.25 
 
  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Årshjul for skolebestyrelsen 
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Et årshjul kan være med til at give overblik over skole- bestyrelsens arbejde – både for 
skolebestyrelsen selv og også for de øvrige forældre, som kan få indblik i, hvornår hvilke 
emner bliver behandlet. Skabelonen er vejledende og kan bruges som inspiration, og den 
kan derfor revideres efter behov. Det er vigtigt, at skolebestyrelsen herudover drøfter, 
hvilke øvrige emner bestyrelsen eventuelt også vil fokusere på.  
I skemaet på næste side fremgår både emner og tilgængeligheden af data i Københavns 
Kommune, der ligeledes kan gøres til genstand for drøftelse i skolebestyrelsen. De 
tilgængelige data der her er oplistet, er tænkt som en mulighed for at kvalificere 
skolebestyrelsens drøftelser af udvalgte emner. Det er således ikke meningen at al data 
skal drøftes, men at skolebestyrelsen kan vælge at lægge en drøftelse om f.eks. elevernes 
trivsel på det tidspunkt af året, hvor man kan se at der i kommunen foreligger data om 
elevernes trivsel. 
 
 

Årshjul for 
skolebestyrelsen.pdf  
 


